
 
 

 

  

 

 

Bestyrelsesmøde Sorø Vinterbadeklub 
Onsdag den 29. maj 2024 kl. 19.00 

Sorø Hallen 

 

Deltagere: Ulla, Lasse, Majbritt, Jacob, Hans Henrik, Finn, Jørgen, Nils, Morten og Else 

 

Dagsorden og efterfølgende referat: 

Pkt. Beskrivelse Evt. yderligere info eller indstilling 

   

1 Godkendelse af dagsorden  
 

Referent: Else 

2 Opsamling på ekstraordinær 
generalforsamling 

 

Referat: 
Vi bør lave en gennemgående revidering af vedtægterne. Eventuelt med opstart via en arbejdsgruppe og 
videre arbejde på en strategidag. 
Udarbejde strategi for håndtering af klager og en vejledning til, hvordan man klager og hvordan 
bestyrelsen håndterer klagesager. 
 

3 Status økonomi   
 

Referat:  
Økonomi: 298.301,38 + 27.029,5 
 
Medlemsstyring og tilmelding til næste sæson. Conventus har en løsning som vi vælger.  
Vi laver opsætning med automatisk betaling til gus via abonnementsløsning.  
Jacob og Morten undersøger hvordan. 
 

4 Status, brosagen 
 

 

Referat: 
Vi er midt i høringsperioden og afventer hvad der sker. 
Else kontakter relevante medlemmer for at høre om vi på bedste vis kan fylde ”hullet” op foran 
sejlklubben. 
 

5 Rengøring næste sæson  
 

Referat: 
Vi fortsætter med det rengøringsfirma vi har nu.  
Vi planlægger ligeledes med at fortsætte daglig rengøring alle hverdage. 
Vi vil indskærpe at, der visse steder er brug for lidt mere opmærksomhed. Ligeledes skal vi have mere 
styr på afløbet i badet. 
Eventuel betaling af hovedrengøring. 

6 Vedligehold mm. 
sommerprogram 

 
 

Referat: 
Datoer for vedligehold skal meldes ud. Jacob finder ud af om der allerede er fundet datoer. Disse sendes 
til Else, der skriver ud 



 
 

 

 

Vi har brug for at undersøge om vi kan få en bedre løsning for ventilation. Jørgen undersøger via en 
privat kontakt.  
Jørgen undersøger ift. sponsorat på maling.  
Badetøjscentrifuge: Lasse har undersøgt pris og mulighed. Han bliver kontaktet igen til sæsonstart. Her 
kan vi vurdere om det er noget, vi skal gøre. 
 
Tæppet på broen – hvordan gør vi i forhold til at tage det af. Vi kan høre om vi kan opbevare det på 
værkerne. Else spørger Knud. Herefter tager vedligeholdelsesgruppen sig af opgaven.  
 

7 Sponsorater fremover  
 

Referat: 
Vi holder en pause i forhold til opsøgende sponsorater i næste sæson.  
Vi vil stadig forsøge at få virksomheder til at give ydelser, men ikke betalte sponsorater. 
Vi kan vurdere, om vi vil opstarte igen i næstkommende sæson. 
 

8 Evt.  
 

 

Referat: 
Filmforevisning. Else spørger igen Børge. Kan vi evt. lave det som sæsonstartsarrangement? 
Gusgruppen tager på kurser, det finansieres af gus-kassen. 
 
Vi ændrer mailadressen, så vi ikke længere bruger en G-mail. 
 
 

 

 


